
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer W. Pechler van 

de Partij voor de Dieren en mevrouw M. Woldhuis van 100% Groningen 

gestelde vragen ex art. 38 RvO over Toegankelijkheid bij 

Bouwwerkzaamheden.  

 

De brief van de vragenstellers treft u als bijlage aan. 

 

Voorafgaande aan de beantwoording willen wij u mededelen dat we zeer 

zorgvuldig omgaan met het verstrekken van vergunningen voor het gebruik 

van de openbare ruimte.  

 

1. Herkent het college de signalen dat gebieden rondom bouw- of 

wegwerkzaamheden vaak slecht toegankelijk zijn, in het bijzonder 

voor mensen met een visuele beperking, met een rolstoel of rollator? 

           

             Ja, ondanks het zorgvuldig verstrekken van vergunningen herkennen 

             wij in voorkomende gevallen een slechte toegankelijkheid en 

             onveilige situaties. 

 

2. Is het college van mening dat een aannemer, eventueel samen met de 

gemeente, ervoor zou moeten zorgen dat gebieden rondom bouw- of 

wegwerkzaamheden goed toegankelijk en veilig zijn voor iedereen? 

 

Ja, wij willen een toegankelijke gemeente die voor iedereen goed 

toegankelijk en veilig is. 

  

 Beantwoording vragen ex art.41 RvO Partij voor de Dieren en 100% 

Groningen over Toegankelijkheid bij Bouwwerkzaamheden 
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3. Twee jaar geleden is het breed gedragen initiatiefvoorstel 

“Toegankelijkheid Under Construction” aangenomen met een aantal 

actiepunten voor de gemeente, waaronder actieve communicatie en 

een toetsing van het beleid op toegankelijkheid. Is het college met 

ons van mening dat in het kader van dit initiatiefvoorstel betere 

afspraken gemaakt zouden moeten worden met aannemers? Dit zou 

bijvoorbeeld het plaatsen van hellingbanen (op- en afritjes) voor 

rolstoelgebruikers kunnen inhouden, een tijdelijke geleidelijn voor 

mensen met een visuele beperking, of het tijdig aangeven van een 

alternatieve toegankelijke route. 

 

Ja, en niet alleen op basis van het genoemde initiatiefvoorstel maar 

ook op basis van het VN-verdrag inzake de rechten van mensen met 

een handicap.  

 

4. Is het college bereid om in de nieuwe APVG voor de nieuwe gemeente 

Groningen hierover regels op te nemen? Bijvoorbeeld in overleg met 

de Werkgroep Toegankelijk Groningen? 

 

           Ja, we gaan onderzoeken welke regels we kunnen opnemen om de 

           toegankelijkheid te verhogen c.q. te borgen. Wij werken nauw samen 

           met de Werkgroep Toegankelijk Groningen die gevraagd en vooral 

           ongevraagd advies geeft in het tot stand komen van een toegankelijke 

           stad. In de totstandkoming van de nieuwe APVG willen wij dan ook 

           tijdig de Werkgroep input laten geven. De ingangsdatum van de 

           nieuwe APVG is gepland op 1 januari 2020.    

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

de burgemeester,     de secretaris, 

Peter den Oudsten     Diana Starmans 

 
 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 


